
12.08.2024, 08:31På Oppegård golfklubb får Harold hjelp til å legge kriminalitet og rus bak seg

Side 1 av 5https://www.oavis.no/ett-slag-av-gangen-golf-oppegaard-golfklubb/pa…ubb-far-harold-hjelp-til-a-legge-kriminalitet-og-rus-bak-seg/934908

OPPEGÅRD GOLFKLUBB: Harold (29) har hatt et tø!ere liv en de fleste av oss. Nå opplever han å få nytt perspektiv på

Oppegaard golfklubb.  
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Mandag formiddag var ordfører Cecilie Pind og utvalgsleder for omsorg,
helse og seniorpolitikk, Bjørn Arne Kløvstad invitert til Oppegård golfklubb
for å høre om prosjektet «Ett slag av gangen».
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Drivkraft og opphavskvinne bak «Ett slag av gangen» er Marianne Smith

Magelie, som har tatt med seg erfaringer fra næringsliv og et stort hjerte

for de som havner utenfor i samfunnet ut på golfbanen. Hun samarbeider

med golfklubber over hele landet, og er kjempefornøyd med innsatsen i

Oppegård golfklubb.

Lokalt engasjement

Tom Erik Olsen er ildsjelen for koordinering av «Ett slag av gangen»  på

Oppegård Golfklubb. Han er der to ganger i uka på frivillig basis, og

holder i alle trådene rundt de forskjellige gruppene og aktivitetene.

– Jeg har spilt golf i mange år, og vært medlem av Oppegård Golfklubb

siden 1989, sier han, og forteller at han nå er pensjonist med tid og

kapasitet til å gjøre en innsats.

– Og så er det ikke et nytt felt for meg, forteller Olsen, som har bakgrunn

fra behandling av rusavhengige.

– Det hørtes spennende ut da de søkte etter folk, det ble litt som

sirkushesten som luktet sagmugg, smiler han.

Styreformann i golfklubben, Jan Lund, er ikke i tvil om at prosjektet er

vellykket.
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Hilde Hammer
JOURNALIST

ILDSJEL: Tom Erik Olsen jobber to dager i uka på frivillig basis.
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– Golfmiljøet har en tradisjon for å ta samfunnsansvar, og dette er bare

positivt for miljøet i klubben, sier han.

Fotlenker og samfunnsstra!

– Vi bruker golfbanen som en vei tilbake til skole og jobb, forteller

Marianne entusiastisk, og forteller at målet for i år er å få 350 personer

tilbake i samfunnet.

- Og det klarer vi, erklærer hun fornøyd, og vil heller snakke om

prosjektene sine enn om seg selv.

– «Ett slag av gangen» gir så mange muligheter. I tillegg til å få spille golf

er det masse oppgaver på en golfbane man kan trene seg på. På

Oppegård har vi nå mellom 40 og 50 deltakere som er her en dag i uka.

Og vi har også mulighet til å ta imot de som avtjener samfunnsstra! eller

bruker fotlenke, forteller hun.

– Er man ikke i fengsel eller på institusjon er man kommunens ansvar, og

for hvert enkelt individ vi får ut i arbeid sparer kommunen 1,5 millioner.

Dette er innsats som lønner seg for alle parter!

Imponerte politikerne

Til stede på Oppegård golfklubb var også representanter for Stifinneren

(Oslo Fengsel), Way Back, Stedet (Frelsesarmeen), Voksen (Ullevaal

Sykehus), samt Kriminalomsorgen, og dette er bare noen av

samarbeidspartnerne til «Ett slag av gangen».

Ordfører Cecilie Pind og utvalgsleder for omsorg, helse og seniorpolitikk,

Hva er «Ett slag
av gangen»?
Ett slag av gangen (ESAG)

bruker golfbanen som

mestringsarena overfor

mennesker med

rusavhengighet, psykisk syke,

unge lovbrytere, domfelte og

løslatte, unge i utenforskap og

minoriteter.

ESAG bruker golf som

virkemiddel for å nå sine mål,

og ønsket er at alle de fine

menneskene som er deltagere

hos oss skal få sitt ønske

oppfylt; å komme tilbake til

«normalsamfunnet» med jobb

eller skole og gjenforening

med familie. ESAG mener det

finnes en plass i arbeidslivet til

alle som ønsker det.

DRIVKRAFT: Marianne Smith Magelie er opphavskvinnen til «Ett slag av gangen»
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Bjørn Arne Kløvstad lot seg imponere av den sosiale innsatsen som legges

ned gjennom golf.

– Det er inspirerende, sier Kløvstad, og legger til at her er det bare å heie.

– Jeg tror idretten har et underbrukt potensial, og kan bidra mye. Det vil

bli enda større behov for frivilligheten for å bidra med

samfunnsproblemer i fremtiden, mener han.

– Dette ser veldig bra ut, sier ordfører Cecilie Pind seg enig, og er

imponert over deltakerne i programmet som jobber iherdig med sving og

slag på mattene, og av det hun hører om programmet «Ett slag om

gangen» og samarbeidet med den lokale golfklubben.

– Jeg har ikke holdt i en golfkølle på 15 år, sa hun, men tok utfordringen

med å slå noen baller på strak arm. Dog ikke strak nok for instruktøren

som kom bortom og rettet på både grep og albuer.

TIPS: Ordfører Cecilie Pind fikk profesjonelle tips på matta.
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Golfer seg bort fra kriminalitet og rus

Harold (29) er en av de som har et tilbud på Oppegård Golfbane en dag i

uka, gjennom samarbeidet mellom Stifinneren og «Ett slag om gangen».

Han og de andre deltakerne forteller om følelsen av mestring og

tilhørighet, og hvor mye det betyr for å komme videre i livet.

– Dette betyr mye for meg fordi jeg kommer fra en bakgrunn med krim og

rus, forteller Harold.

– Det har gitt meg en ny type glede og et nytt perspektiv. Det å holde på

med golf og annen idrett tar tankene bort fra det som er vanskelig.

– Jeg har ikke sett meg tilbake, avslutter han.

 

 

MESTRING: Harold har en bakgrunn med kriminalitet og rus. Nå finner han en ny

type glede gjennom idrett.
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